
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 10/3/2025 
 
Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Απελπιστικά υποστελεχωμένη η Διεύθυνση Αστυνομίας Ρεθύμνης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως ενημέρωσής μας, η Ένωση Αστυνομικών Νομού Ρεθύμνου σε επιστολή της 
στηλιτεύει μία ακόμη από τις πλείστες κλασικές ψευδείς δεσμεύσεις - υποσχέσεις της 
Κυβέρνησης, εν προκειμένω της Διοίκησης του υφ΄ υμών Υπουργείου, ως ακολούθως: 
«…μόλις τον περασμένο μήνα κατά την επίσκεψή σας στο Νησί, αναγνωρίζοντας 

προφανώς τα ανωτέρω προβλήματά μας, εξαγγείλατε δημόσια ότι ο Νομός Ρεθύμνου 
επρόκειτο να ενισχυθεί άμεσα με τριάντα αστυνομικούς. Με μεγάλη μας έκπληξη και 
απογοήτευση διαπιστώνουμε ότι, όχι μόνο δεν ενισχυθήκαμε ως Διεύθυνση Αστυνομίας 
Ρεθύμνου, ως εξαγγείλατε, αλλά μόλις πριν λίγες μέρες διατάξατε και την απόσπαση 
δέκα συναδέλφων μας, από τις ήδη υποστελεχωμένες Υπηρεσίες του Ρεθύμνου, 
μετακινώντας τους στην Αθήνα, δημιουργώντας με αυτό τον τρόπο παραπάνω κενά και 
δυσλειτουργίες». Στην Περιφέρεια Ρεθύμνου εντοπίζονται παραβατικές συμπεριφορές, 
κυρίως στους τομείς των ναρκωτικών, των όπλων και της ζωοκλοπής. Συνεπώς, όταν οι 
αστυνομικές δυνάμεις της αναφερόμενης Διεύθυνσης δεν επαρκούν για την 
αποτελεσματική αντιμετώπιση της εγκληματικότητας, παρατηρούνται παθογένειες του 
τύπου να κυκλοφορούν περιπολικά στελεχωμένα από μόλις έναν αστυνομικό ή 
αστυνομικά τμήματα να λειτουργούν χωρίς αξιωματικούς υπηρεσίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε τι ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, όπως υλοποιήσετε τη δημόσια εξαγγελία σας, ως 
ένδειξη αξιοπιστίας προς τη Διεύθυνση Αστυνομίας Ρεθύμνου και ενισχύσετε τη 
στελέχωση της αστυνόμευσης στην Περιφέρεια Ρεθύμνου, 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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